
Zápis z 10. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz 

(11. 11. 2012, Restaurace U Srubu) 

I. 

Dne 11. listopadu 2012 proběhla 10. členská schůze občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz. 

II. 

Přítomní členové: 5 (Daniel Kunz, Martin Plačko, Matěj Kaloč, Petr Hrůza, Martin Bůžek) 

Omluveni: 3 (Daniel Stangel, Lukáš Majerník, Michal Podloučka) 

Neomluveni: 3 (Lukáš Šumský, Tomáš Boruta,  Lukáš Simonides) 

Hosté: 1 (Martin Matějka)  

Členské schůze se zúčastnilo 6 osob, nebyla tedy v souladu se stanovami usnášeníschopná.   

III. 

Na úvod byl jednohlasně zvolen zapisovatelem M. Plačko. V úvodních větách jsme se z úst 

M. Plačka dozvěděli stručné informace o chystané účasti na veletrhu Czechbus v Praze a o 

návštěvě Ratiboře. Zmíněn byl i požár ostravských vozů Solaris Urbino ev. č. 7715 a 7620. 

Petr Hrůza připomněl uvedení do provozu nového minibusu v Orlové. Tento doplnil, že se 

také bude účastnit veletrhu Czechbus. 

M. Bůžek zmínil svůj zájem o nového železničního dopravce Leo Express, přítomné také 

seznámil s výskytem vozu Solaris InterUrbino na lince č. 333 a s tvorbou svých videí. 

D. Kunz poznamenal neutěšenou situaci v dopravní obsluze a návaznostech žel. st. Polanka 

nad Odrou. S odkazem na studii T. Boruty navrhuje provést šetření a dopravní výzkumy tak, 

aby tato zastávka byla více využívána obyvateli okolních spádových oblastí, samozřejmě za 

podpory koordinace vlakových spojů a reorganizace linky č. 59.  D. Kunz hovořil i o 

budoucnosti l. č. 27. 

O informace z havířovské buňky se tentokrát postaral P. Hrůza. Informoval o novém 

linkovém vedení, které je připravováno. Zároveň kritizoval, že povědomí o připravovaných 

změnách mezi cestujícími je minimální, přičemž za viníka této situace označil dopravce i 

magistrát města.   

M. Kaloč informoval o svých nových fotografiích, kde zachytil ostravský autobus Karosa ev. 

č. 6435. Dále informoval o vyřazení některých tramvajových vozů a trolejbusu Škoda ev. č. 

3255. 



M. Plačko hodnotil výletní jízdu se svým vozem Karosa B731, která byla uspořádána za 

podpory sdružení.  

D. Kunz představil projektovou soutěž, která je podporována z prostředků strukturálních 

fondů EU. Požaduje iniciativu, kreativitu a nápady od členů, díky kterým by mohlo sdružení 

vytvořit odpovídající projekt a zaslat jej do soutěže, která je tematicky založená na šetření 

přírodních zdrojů, ochranu přírody a energetiku. O Nadačním fondu Veolia již diskutováno 

nebylo, byl prohlášen za neodpovídající naším zájmům. 

Matěj Kaloč na závěr přednesl zprávu o hospodaření a aktuálním zůstatku na účtu – ten činí 

k 11.11.2012 2271 Kč. 

 

 

zapsal: ………………………… D. Kunz  

ověřil: ………………………… M. Plačko  

 

 

Příloha: Presenční listina ze dne 11. 11. 2012  

 

 

V Ostravě  

dne 11. 11. 2012 

  

 


